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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Alla hälsades välkomna till sammanträdet.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll, från 2019-06-19, godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 4. Förvaltningsinformation 

Sommaren har inneburit många snabba utskrivningar ifrån 

sjukhusen av personer med omfattande vård- och omsorgsbehov 

vilket inneburit en hög arbetsbelastning för både 

biståndshandläggare och hemtjänst. Inom förvaltningens servicehus 

uppstod en brist på sjuksköterskor, ett problem som flera 

stadsdelsförvaltningar delar. Under sommaren har det även varit en 

brist på korttidsplatser. Inom både socialpsykiatri och 

funktionsnedsättning har arbetet fungerat bra och bemanningen har 

kunnat lösas även för de sjukdomsfall som inträffat. 

 

Arbetet med T2 pågår just nu. Enheterna har jobbat målinriktat med 

sina uppdrag utifrån uppsatta mål, aktiviteter och ekonomiska 

förutsättningar.  

 

SKL:s nationella undersökning 2019 genomförs under hösten på 

stadens grupp- och servicebostäder samt daglig verksamhet. 

 

Daglig verksamhet har två enheter som får nya lokaler i en nedlagd 

förskola på Degerbygränd i Rinkeby, planerad flytt i september. 

 

Mats informerar om att förvaltningen arbetat fram en ny parkplan 

för utveckling av grönområden i stadsdelsområdet med ett 

långtidsperspektiv, ca 5-10 år framåt. Förslaget presenteras och 

finns att beskåda på Husbygårdsdagen kommande helg. 

 

Flera entreprenader i Husby drar igång i höst. Husbygårds lekplats, 

ombyggnation och tillgänglighetsanpassning. Nedanför ligger en 

grillplats som även den kommer att rustas upp och göras i ordning. 

Ett kulturstråk och ett naturstråk byggs i Husby för att lyfta miljön 

och skapa en trevlig sammanbunden gångväg. En duschlek byggs i 

Husbyparken, det är en form av vattenlekområde tillgänglig även 

för rörelsehindrade. 
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Nytt datum för tillgänglighetsvandring. Planen är att inventera 

samma sträcka som den som görs vid höstens trygghetsvandring i 

Rinkeby som sker 11/9. Datum för tillgänglighetsvandring 20/9 kl. 

13.00. Malin bjuder in ungdomar ifrån Rinkeby särskola att närvara. 

Deltagare i vandringen träffas på parkeringen vid Rinkebystråket 

51, vid Rinkebyskolan. Karta för planerad rutt bifogas protokoll. 

 

Rådet önskar en uppföljning av tillgänglighetsvandringarna efter att 

det gått en tid, detta för att se om rådets synpunkter lett till åtgärder 

för att öka tillgängligheten. 

 

Problem lyfts av rådet gällande trafik och skyltning vid Husbygård. 

Mats meddelar att trygghetsmedel har beviljats för åtgärder i 

området så arbete med detta pågår.  

 

Akalla by, fler bajamajor önskas då det blir problem att de 

befintliga inte räcker till när det är evenemang i området. Besökare 

använder sig då istället av den närliggande skogen. Mats tar med sig 

informationen till ansvarig enhet. 

 

§ 7. Information och dialog  

Malin Bernt, Samordnare för fritid för unga med 

funktionsnedsättning, redovisar utfallet av sommarens aktiviteter 

och höstens planering för målgruppen. 

 

Under sommaren genomförde förvaltningen sju lyckade 

sommarlovsaktiviteter för barn och ungdomar med 

funktionsnedsättning och deras familjer med totalt 122 deltagare. 

Bland annat:  

 120 ungdomar var i juni på Dalarö på beachparty. 

Heldagsevenemanget är ett samarbete mellan fem 

kommuner och genomfördes för sjunde året i rad. 

Evenemanget innehöll en mängd olika aktiviteter t.ex. 

klättring och ribbåt. Förra året deltog 2 ungdomar ifrån 

stadsdelsområdet, i år var det 24 ungdomar ifrån Rinkeby-

Kista som deltog. Malin berättar för rådet om hur detta för 

många av deltagarna är ett väldigt viktigt evenemang med 

stor betydelse för att få nya erfarenheter, utveckling och 

kontaktskapande utanför sitt dagliga nätverk.  

 Akalla grundsärskola hade fyra sommarjobbare som fick 

besöka verksamheten och som då höll i musiklekar för 

ungdomarna på fritids och korttidstillsyn. Upplevelsen 

beskrivs som mycket lärorik för sommarjobbarna både 

gällande miljö, arbetsuppgift och mötet med de 

flerfunktionshindrade ungdomarna samt personal. 
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 17/8 avslutades sommarlovsprogrammet med att 50 personer 

besökte Kolmården. 

 

Sommarens aktiviteter blev snabbt fullbokade varpå alla som önskat 

inte fått plats. Nästa år kan det bli så att de som tidigare inte deltagit 

får förtur. Flera förfrågningar har även inkommit ifrån familjer i 

Spånga-Tensta då något liknande inte erbjudits där i sommar. Förra 

året organiserades och genomfördes sommarlovsprogrammet 

gemensamt av de två stadsdelsförvaltningarna. I år har en kollega 

ifrån Smultronet tillsammans med Malin genomfört aktiviteterna. 

 

Malin kommer nu att göra en undersökning bland deltagarna, som 

därefter analyseras. Bland annat ställs frågor om hur deltagarna 

upplevt att det varit att göra den valda aktiviteten ihop med sina 

familjemedlemmar. Detta för att kunna utvärdera och förbättra för 

nästa års program. 

 

Några av höstens planerade aktiviteter 

 Fritidsmässan för personer med funktionsnedsättning i alla 

åldrar, hålls detta år 13/9 kl.10-16 i Tyresö. Till mässan 

planeras ev. att en buss åker ifrån stadsdelen där skolorna 

bjuds in att åka med sina elever. 

 Kista sportsclub kör nu igång träningen i samarbete med 

parasportförbundet, fyra föräldrar kommer att vara ledare. 

 21/9 Kistaloppet. Fun run kl. 12.30 en sträcka på 2 km som 

deltagaren i egen takt tar sig fram efter egen förmåga 

springa, gå, linka, rulla eller rullas. Fritid för alla har även 

aktiviteter på torget. 

 13/10 och 9/11. Autism och aspergerföreningen, somaliska 

autismföreningen, familjehuset Rinkeby och 

studiefrämjandet samverkar med föreläsningar för föräldrar 

och anhöriga om neuropsykiatriska funktionsnedsättningar 

och hur detta påverkar i en familj. 

 5/10 kl. 14-17, dialogcafé och ”prova på”, ungdomsgården 

Electric. Hur vill ungdomarna själva att verksamheten ska 

utvecklas? Vad önskar de för innehåll i verksamheten? 

 Malin fortsätter att regelbundet vara på medborgarkontoren i 

Rinkeby och Husby för att anhöriga ska kunna komma och 

få information och vägledning. 

 Malin planerar att ge ut två nyhetsbrev per termin. 

 

§ 6. Ärenden till nästa nämndsammanträde  

Inget togs upp till diskussion då inget av ärendena direkt berörde 

rådet. 
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Ärenden till stadsdelsnämnden har tidigare kunnat läsa på stadens 

hemsida www.stockholm.se under INSYN. I fortsättningen kommer 

stadsdelsnämndens ärenden att kunna läsas på Meeting Plus istället 

för INSYN och på följande länk; 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/rinkeby-kista-

stadsdelsnamnd. 

 

§ 8. Övriga frågor  

Inga frågor 

 

§ 9. Sammanträdet avslutas  

Mötet avslutat 

 

Nästa sammanträde:  

Torsdag 19 september kl. 14.30 – 16.30  

Lokal: Hanstasalen plan 3 i Förvaltningshuset, samling i 

receptionen 

 

Till mötet kommer It-enheten för att dela ut ipads till de 

nämndledamöter som ännu inte fått dessa, ge instruktioner och 

svara på frågor. 

http://www.stockholm.se/
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/rinkeby-kista-stadsdelsnamnd
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/rinkeby-kista-stadsdelsnamnd

